

October 8, 2020

To All Professors and Students,

Toshio Muramatsu,  
Executive Director for Education and International Exchange

If a family member living together is identified as a close contact

In Yamanashi Prefecture, people infected with COVID-19 are seen sporadically, and it is required to continue to take the preventive measures.

Second semester is held based on the "Guideline for 2020 Classes and Courses" notified on September 8. Please take the preventive measures by wearing a mask, washing and disinfecting your hands, ventilating, and avoiding "three C's (Closed, Crowded, and Close)".

If you feel unwell, check the "Attendance suspended measures against new coronavirus infections" announced on May 21, and then check the current situation with the COVID screener. If applicable, please act according to the flowchart.

(※The COVID screener and the flowchart are only in Japanese.

●COVID screener ; <https://www.yamanashi.ac.jp/wp-content/uploads/2020/05/a052ffb26175486f29dd9e5db18e0349.pdf>

●Flowchart ; <https://www.yamanashi.ac.jp/wp-content/uploads/2020/05/b764022bc659a5cf4e0f3130a9d3c286-1.pdf>)

The following is the response when a family member living together is considered to be a close contact with an infected person;

Please contact the department in charge (Kofu campus; Health Care Center / Medical Campus; Student Affairs Division) and your attendance is suspended until the safety is confirmed by the results of PCR tests of a close contacts. If you have any concerns about your health condition or infection, please consult with the Health Care Center.

Please continue to wear masks, wash and disinfect your hands frequently to prevent infection, and if you have any concerns about your physical condition regarding the new coronavirus infection, please contact the Health Care Center.

**【Contact】**

Health Care Center

Kofu Campus 055-220-8081

Medical Campus 055-273-9312

Student Affairs Division (Medical Campus) 055-273-9341

2020年10月8日

致各位老师以及各位同学们

理事(教学担当)  
村松俊夫

### 有关同居家庭成员被确认为新型冠状病毒的密切接触者时的处理方针

在山梨县，新型冠状病毒的感染者是零星的断续着，我们需要继续采取预防措施，防止大量爆发等。

关于下半学期的课程，我们将按照9月8日的通知"2020年后半学期课程实施方针"实施。通过戴口罩，勤洗手，手指消毒，保持通风，避免"三密"等的新生活方式的实施，来彻底预防感染。如果您感觉身体不适，务必在确认5月21日的通知"有关感染新型冠状病毒者禁止上学校的有关措施"，并确认"COVID-19 确认表"。然后根据"流程图"采取行动。

(●COVID-19 确认表；<https://www.yamanashi.ac.jp/wp-content/uploads/2020/05/a052ffb26175486f29dd9e5db18e0349.pdf>

●流程图；<https://www.yamanashi.ac.jp/wp-content/uploads/2020/05/b764022bc659a5cf4e0f3130a9d3c286-1.pdf> )

如果同住的家庭成员被确定为密切接触者，请按照以下行动指南行动。

### 行动指南

密切接触者的PCR检查结果出来之前，禁止上学校。如果检查结果是阳性，请联系相关部门。(甲府：保健管理中心 医学部：学務課)

如果对自己的健康状态，预防传染的方法等感到不安，请咨询保健管理中心。

请继续通过戴口罩、洗手和手指消毒等来防止病毒感染，如果您对新冠病毒感染，健康状态等感到不安，请咨询健康管理中心。

### 【主管部门】

保健管理中心

甲府校区 055-220-8081

医学部校区 055-273-9312

学務課 055-273-9341